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Marek Wróbel, prezes Fundacji Republikańskiej, omawia sytuację
polityczną w Polsce pod kątem tego, jak państwo radzi sobie z
epidemią koronawirusa oraz zaostrzeniem nastrojów społecznych
wokół kwestii aborcji. Ekspert zwraca uwagę, że gdyby nie
lockdown, polska gospodarka byłaby w dość dobrej kondycji.
Ocenia, że nawet w obliczu zapaści władza radzi sobie nieźle.
Marek Wróbel prognozuje, że nie należy się spodziewać w Polsce
przedterminowych wyborów parlamentarnych, ponieważ osłabionej
opozycji w ogóle na nich nie zależy. Gość „Popołudnia Wnet”
wytyka błędy popełnione w ostatnim czasie przez Konfederację.
Zalicza do nich niejednoznaczną postawę wobec Strajku Kobiet
oraz  ucieczkę  przed  odpowiedzialnością  za  Marsz
Niepodległości.  Równie  negatywnie  Marek  Wróbel  ocenia  ruch
Szymona  Hołowni.  Z  kolei  za  przedwczesne  uważa  głosy  o
zmierzchu Kościoła katolickiego.
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